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Abstract (en)
[origin: WO2020064654A1] A plug element (1) according to the invention for connecting a massage device (40) to an energy source comprises
a housing (2) which has two charge electrodes (6) for connection to an energy source and accommodates a control device (20), a wireless data
communication unit (18) and a printed circuit board antenna (16) for transmitting and receiving radio signals to/from the wireless data communication
unit (18). The plug element (1) also comprises a cable (4), which exits from the housing (2) in order to connect the plug element (1) to the massage
device (40), the plug element (1) being provided at a first end of the cable (4), and an opposite, second end of the cable (4) being designed for
connection to a massage device (40). The housing (2), the cable (4) and the connection between the housing (2) and cable (4) are fluid-tight.

Abstract (de)
Ein erfindungsgemäßes Steckelement (1) zum Verbinden einer Massagevorrichtung (40) mit einer Energiequelle umfasst ein Gehäuse
(2), das zwei Ladeelektroden (6) zur Verbindung mit einer Energiequelle aufweist und eine Steuervorrichtung (20), eine drahtlose
Datenkommunikationseinrichtung (18) und eine Leiterplattenantenne (16) zum Senden und Empfangen von Funksignalen von der drahtlosen
Datenkommunikationseinrichtung (18) aufnimmt. Das Steckelement (1) umfasst ferner ein Kabel (4), das aus dem Gehäuse (2) zum Verbinden des
Steckelements (1) mit der Massagevorrichtung (40) austritt, wobei an einem ersten Ende des Kabels (4) das Steckelement (1) vorgesehen ist und
ein gegenüberliegendes zweites Ende des Kabels (4) zur Verbindung mit einer Massagevorrichtung (40) eingerichtet ist. Das Gehäuse (2), das
Kabel (4) sowie die Verbindung zwischen Gehäuse (2) und Kabel (4) sind flüssigkeitsfest ausgebildet.
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